

### 1、中英文企业名称、地址

名称：北京大华天坛服装有限公司 Name: Beijing Dahua Tiantan Garment Co. Ltd

地址：北京市海淀区中关村大街人民大学南路三义庙

Address: Sanyimiao, Zhongguancun Avenue, Haidian District, Beijing, China.

### 2、中英文企业及产品简介

#### 企业简介：

北京大华天坛服装有限公司是由拥有 61 年发展历史和“天坛”品牌的北京市大华衬衫厂出资组建的现代公司制企业，北京市重点企业。公司现拥有资产 2 亿元，现有职工 800 余人，是一家集服装制造、品牌运营和现代物业为一体的现代综合性企业。

公司具备完善的现代生产管理制度和服务体系。先后通过了 ISO9001 国际质量体系认证、ISO14001 环境认证和 ISO18001 职业健康安全认证。并于 2002 年通过中国质量监督检验检疫局的出口产品免验评定，成为华北地区首家获得出口免验资质的企业，并于 2006、2009 和 2012 年通过复审，连续三次获得出口免验延续。

公司生产的衬衫、西服等各类产品，远销世界 100 多个国家和地区，是世界著名商社和品牌的长期合作伙伴，出口的产品客户满意度达到 98%。

自成立之初至今，公司和“天坛”产品已经获得各类奖项几百余项。最近三年，“天坛”品牌还获得“2004-2013 年度热销品牌十周年特别荣誉商业贡献大奖”、“2013 北京文化创意优秀时装品牌”、“北京诚信经营企业”、“中国纺织服装老字号品牌文化传承奖”、“中国职业装 50 强企业”等荣誉。自 2003 年起，“天坛”商标连续十几年被评为“北京市著名商标”。

#### Company profile:

Beijing Dahua Tiantan Garment Co. Ltd is invested and built by Beijing Dahua Shirt Factory which has 61 years history and TianTan brand, it is the key enterprise in Beijing. the Co. has RMB200 million in capital and more than 800 employees. it is a conglomerate of apparel manufacture, brand operation and modern property service.

After many years development, the Co. has now established a perfect modern management and service system, and has successively passed the System certification of ISO9001, ISO14001 and OHSAS18001. In 2002, the Co. received export non-check privilege from General Administration of Quality Supervision, Inspection and Quarantine of the PRC, and three consecutive free export inspection continued through the review in 2006, 2009 and 2012.

The products are being exported to more than 100 countries and regions around the world, many famous brands and departments are our long-time cooperation customers. our customer satisfaction is more than 98% for many years. Since the establishment, the Co. and “Tiantan” brand have been successively awarded hundreds of honors. the “Tiantan” trademark has repeatedly been awarded “Beijing Famous Trademark” since 2003.

### 3、企业、产品图片



4、企业联系方式：电话：(86-10)82631160 电子邮件：bg@dahuatiantan.com